
Głowno, dn. 23 maja 2013 r.
OR.0002.5.2013

Protokół Nr XXXV/2013
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 23 maja 2013 r.

w Ośrodku Upowszechniania Kultury w Bronisławowie.

Ustawowa liczba radnych – 15
                                                                      Faktyczna liczba radnych 

w dniu odbycia sesji – 15
                                                                                Liczba radnych obecnych – 14

I. Obecni:
- radni według załączonej listy obecności (zał. nr 1),
- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak,
- pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy Głowno Jolanta Szkup,
- Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska,
- młodszy referent ds. ewidencji gruntów Agnieszka Michalska.

Ponadto w sesji uczestniczyli:
                - sołtysi według załączonej kopii listy obecności (zał. nr 2),
                - Komendant Miejsko – Gminny Związków Ochotniczych Straży 
                  Pożarnych w Głownie Krystyna Rutkowska,
                - Komendant Komisariatu Policji w Głownie Cezary Szczerbiak, 
                - kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie 
                  Krystyna Bereżewska,
                - Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Woli 
                  Zbrożkowej Monika Szczęsny,
                - przedstawiciele firmy Wind

II. Porządek obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.
4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 

ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami.
6. Stan ochrony przeciwpożarowej w Gminie Głowno.
7. Realizacja zadań w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa 

obywateli. 
8. Informacja nt. działalności Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 



POLCENTRUM. 
9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Mąkolice.

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Wola Mąkolska.

11.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Boczki Domaradzkie.

12.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Chlebowice.

13.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Ziewanice.

14.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Kamień.

15.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Ostrołęka.

16.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Lubianków.

17.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Wola Lubiankowska.

18. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXV/69/04 Rady 
Gminy Głowno z dnia  29 września  2004 roku w sprawie przyjęcia 
„Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Głowno na lata 2004 – 2013”. 

19.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu 
Wspierania Rodziny na lata 2013 – 2014.

20.Zapytania i wolne wnioski.

III. Ustalenia.

Ad.1.
                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk o 
godz. 900 otworzył XXXV sesję Rady i po powitaniu obecnych oświadczył, że 
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (na ustawową 
liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał.

2



Ad.2.
                 Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk stwierdził, że każdy 
radny  przy  zawiadomieniu  o  sesji  otrzymał  proponowany  porządek  obrad. 
Zapytał, czy odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub 
wnioski. 
Pełniąca  obowiązki  Sekretarza  Gminy  Pani  Jolanta  Szkup  w  imieniu  Wójta 
Gminy Głowno poprosiła o zmiany w dwóch projektach uchwał dotyczących 
wsi Mąkolice i Wola Mąkolska. Wyjaśniła, że projekty będą dotyczyły części 
tych wsi,  które są w zasięgu oddziaływania elektrowni wiatrowych a nie jak 
było dla całych wsi. 
Sprzeciwu nie było.
W  związku  z  powyższym  przewodniczący  Rady  poddał  od  głosowanie 
wprowadzenie zmian w porządku obrad.
Rada Gminy Głownio w głosowaniu opowiedziała się za wprowadzeniem zmian 
w  porządku  obrad  zaproponowanych  przez  wójta  14  głosami  „za”,  na  15 
radnych biorących udział w głosowaniu.
Następnie  przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  po  wprowadzonej 
zmianie, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji.
4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 

ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy Głowno z działalności między sesjami.
6. Stan ochrony przeciwpożarowej w Gminie Głowno.
7. Realizacja zadań w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa 

obywateli. 
8. Informacja nt. działalności Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

POLCENTRUM. 
9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru części wsi Mąkolice oraz części wsi Feliksów i części wsi 
Wola Mąkolska.

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla  obszaru  części  wsi  Mąkolice,  części  wsi  Wola  Mąkolska,  wsi 
Jasionna,  części  wsi  Dąbrowa,  części  wsi  Mięsośnia,  części  wsi 
Władysławów Popowski i części wsi Popów Głowieński.

11.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Boczki Domaradzkie.

12.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 

3



dla obszaru wsi Chlebowice.
13. Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Ziewanice.

14.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Kamień.

15.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Ostrołęka.

16.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Lubianków.

17.Podjęcie  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Wola Lubiankowska.

18.Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXV/69/04 Rady 
Gminy Głowno z dnia  29 września  2004 roku w sprawie przyjęcia 
„Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Głowno na lata 2004 – 2013”. 

19.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu 
Wspierania Rodziny na lata 2013 – 2014.

20.Zapytania i wolne wnioski.

Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach.
Rada Gminy Głowno przyjęła porządek obrad XXXV sesji 14 głosami „za”, na 
15 radnych uczestniczących w posiedzeniu i biorących udział w głosowaniu.

Ad.3.
                 Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk 
stwierdził, że protokół z XXXIV sesji odbytej w dniu 24 kwietnia 2013 r. był 
wyłożony  do  wglądu  w  pokoju  nr  14  w  Urzędzie  Gminy  Głowno  i 
zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Gminy. Dodał, że żadnych uwag 
dotychczas do niego nie zgłoszono. Zapytał, czy ktoś z radnych pragnie zabrać 
głos w tej sprawie. Głosu nikt nie zabrał, wobec powyższego poddał przyjęcie 
protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Głowno pod głosowanie.
Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z XXXIV sesji 14 głosami „za”- na 15 
radnych uczestniczących w sesji.

Ad.4.
               Informację z prac Komisji  Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 
Rolnictwa przedstawił jej przewodniczący Bogdan Anasiak. Powiedział, że jego 
komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 13 maja br.,  na którym omówiono 
problem szkód  w uprawach  wyrządzanych  przez  dziką  zwierzynę na  terenie 
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gminy Głowno a także członkowie Komisji  wysłuchali  informację nt.  zwrotu 
podatku zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 
rolnej. Poinformował zebranych, że w posiedzeniu wzięli udział przedstawiciele 
kół łowieckich mających na terenie gminy Głowno swoje obwody łowieckie. 
Dodał,  że  poruszano  m.  in.  problem odszkodowań  za  zniszczone  uprawy,  a 
przedstawiciele  kół  łowieckich  informowali  o  swoich  działaniach 
zapobiegających  powstawaniu  szkód.  Przewodniczący  Anasiak  poinformował 
zebranych,  że  informację  nt.  zwrotu  akcyzy  za  paliwo przedstawiła  Komisji 
pełniąca  obowiązki  Sekretarza  Gminy  Pani  Jolanta  Szkup.  Dodał,  że  w 
sprawach  różnych  omówiono  projekty  uchwał  dotyczące  przystąpienia  do 
sporządzenia  zmian  w  miejscowym planie  zagospodarowania  przestrzennego 
gminy.  Powiedział,  że  Pani  Szkup  przedstawiła  również  Komisji  projekt 
uchwały  w  sprawie  wprowadzenie  do  Planu  Rozwoju  Lokalnego  Gminy 
Głowno  projektu  Edukacyjne  Wrota  Regionu  Łódzkiego,  do  którego  Gmina 
Głowno przystępuje.  Dodał,  że  poruszano  również  jak  zwykle  sprawę złego 
stanu dróg oraz uszkodzonego mostu na rzece Mrodze.
Pytań  i  uwag  do  przedstawionej  informacji  nie  było.  Wobec  powyższego 
przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radnego Eligiusza Dąbka.
Radny  Eligiusz  Dąbek,  zastępca  przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury, 
Zdrowia  i  Praworządności  poinformował  zebranych,  że  jego Komisja  odbyła 
swoje posiedzenie w dniu 9 maja br., na którym członkowie Komisji wysłuchali 
informacji  nt.  działalności  Policji  w  zakresie  zapewnienia  bezpieczeństwa 
mieszkańcom gminy oraz zaopiniowali Gminny Program Wspierania Rodziny 
na lata 2013 – 2014. Wyjaśnił zebranym, że Komisja miała w planie wizytacje 
na  budowach  przyszkolnych  boisk  wielofunkcyjnych,  ale  z  uwagi  na 
niesprzyjające warunki atmosferyczne budowa jeszcze nie ruszyła i w związku z 
tym wyjazdu nie było. Powiedział, że w posiedzeniu uczestniczył przedstawiciel 
Komisariatu  Policji  w  Głownie,  który  przedstawił  informację  o  działalności 
jednostki w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom gminy a także 
kierownik GOPS, która przedstawiła Gminny Program Wspierania Rodziny na 
lata  2013  –  2014.  Dodał,  że  Komisja  nie  wniosła  uwag  do  informacji 
przedstawiciela  Policji  a  także  pozytywnie  zaopiniowała  Gminny  Program 
Wspierania Rodziny. Powiedział, że w sprawach różnych Komisja zajmowała 
się takimi samymi sprawami, jak komisja omawiana wcześniej. 
Pytań  i  uwag  do  zastępcy  przewodniczącego  Eligiusza  Dąbka  nie  było. 
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Radną Marzenę Doardo.
Radna  Marzena  Doardo,  przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  poinformowała 
zebranych,  że  jej  komisja  odbyła  swoje  posiedzenie  w dniu  10 maja  br.,  na 
którym omówiono realizację wykorzystania środków budżetowych w roku 2012 
w dziale „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa”, wysłuchano 
informacji  nt.  zwrotu  podatku  akcyzowego  zawartego  w  cenie  oleju 
napędowego  a  także  skontrolowano  wydatki  w  budżecie  Środowiskowego 
Domu  Samopomocy  w  Woli  Zbrożkowej  w  roku  2012.  Powiedziała,  że 
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szczegółową informację o poniesionych wydatkach na utrzymanie Ochotniczych 
Straży Pożarnych w gminie Głowno przedstawiła Komendant Miejsko-Gminny 
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Pani Krystyna Rutkowska. Dodała, że 
Komisja  nie  wniosła  uwag i  zastrzeżeń do realizacji  wydatków w gminnych 
jednostkach OSP i stwierdziła, że nie tylko chronią one ludzki dobytek przed 
ogniem,  ale  również  przed  niebezpiecznymi  zjawiskami  atmosferycznymi, 
których jest coraz więcej. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że 
informację  nt.  zwrotu  podatku  akcyzowego  zawartego  w  cenie  oleju 
napędowego wykorzystywanego w produkcji rolnej przedstawiła Komisji  p.o. 
Sekretarza Gminy Pani Jolanta Szkup, którą przyjęto bez uwag. Powiedziała, że 
Komisja skontrolowała również wydatki w nowo powstałym Środowiskowym 
Domu Samopomocy w Woli Zbrożkowej (za miesiące listopad i grudzień 2012 
roku). Dodała, że Komisja nie stwierdziła uchybień w wydatkowaniu środków 
przez  kierownictwo  placówki  a  kontrolowana  dokumentacja  w  tej  sprawie 
prowadzona  jest  prawidłowo.  Poinformowała  zebranych,  że  w  sprawach 
różnych  poruszano  również  te  same  tematy,  jak  w  poprzednio  omawianych 
komisjach.
Uwag i pytań do przedstawionej informacji nie było. 
W związku z powyższym przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk, jako 
również przewodniczący Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Rady Gminy 
Głowno  przedstawił  informację  z  prac  tej  komisji.  Powiedział,  że  komisja 
odbyła  swoje  posiedzenie  w  dniu  14  maja  br.,  i  zajęła  się  jak  zwykle 
przygotowaniem i omówieniem tematów obecnej sesji oraz sprawami bieżącymi 
gminy.
Pytań  i  uwag  do  przewodniczącego  Komisji  ds.  Koordynacji  Prac  Organów 
Rady Gminy Głowno nie było.

Ad.5.
               W tym punkcie obrad przewodniczący Rady Gminy poprosił o 
zabranie głosu Wójta Gminy Głowno.
Marek  Jóźwiak,  Wójt  Gminy  przedstawił  zebranym  informację  o  swojej 
działalności  w  okresie  od  24  kwietnia  2013  r.  szczegółowo  omawiając 
spotkania, w których uczestniczył (zał. nr 3 do protokołu).
Radny Piotr Kałuża odniósł się do sprawy dróg w rejonie Mąkolic. Powiedział, 
że trzeba koniecznie odtworzyć rowy przydrożne, ponieważ stoi przy drogach 
woda. Dodał, że nowe nawierzchnie, które zostały położone (na odbudowanych 
drogach) według niego są źle wykonane (położone bez podkładu) i nie ma nie 
gwarancji.  Stwierdził,  że  powinno  brać  się  kaucję  od  wykonawcy  za 
wykorzystywanie dróg gminnych.
Radny Eligiusz Dąbek zapytał  wójta,  czy będą wytyczane drogi gruntowe w 
Mąkolicach.
Wójt odpowiedział, że w przyszłym roku z uwagi na brak środków nie będzie 
przebudowywana żadna droga, tylko będą wytyczane granice dróg gruntowych.
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Sołtys wsi Popówek Włościański Pani Bożena Bursiak powiedziała, że popiera 
Radnego Kałużę w sprawie pobierania kaucji za drogi.
Wójt stwierdził, że trzeba odróżnić porozumienie w sprawie odbudowy dróg i 
przetarg na przebudowę dróg, na którą udzielana jest gwarancja.
Więcej pytań i uwag do sprawozdania wójta nie było.

Ad.6.
         Informacje o stanie ochrony przeciwpożarowej w Gminie Głowno w 2012 
roku przedstawiła Komendant Miejsko-Gminny Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych pani Krystyna Rutkowska (zał. nr 4 do protokołu).
Dyskusja.
Radna Marzena Doardo zapytała, czy środki z Krajowego Systemu Ratowniczo-
Gaśniczego  (KSRG)  przekazywane  są  do  Gminy  a  następnie  dzielone  na 
poszczególne jednostki.
Pani  Rutkowska  odpowiedziała,  że  środki  dzieli  Powiatowy  Komendant 
Państwowej  Straży Pożarnej  (PSP)  na  jednostki  będące  w KSRG (wcześniej 
jednostki robią tzw. zapotrzebowanie na sprzęt).
Radny Eligiusz Dąbek stwierdził, że była mowa o usługach świadczonych przez 
OSP. Zapytał, gdzie ma się zwrócić rolnik w takich przypadkach.
Pani Rutkowska odpowiedziała,  że dysponentem sprzętu jest  wójt gminy, ale 
można zwrócić się również do Komendy Powiatowej PSP.
Wójt  zwrócił  zebranych uwagę na fakt,  że  w przypadkach,  o  których mowa 
trzeba odróżnić interes prywatny od społecznego.
Radny Piotr  Kałuża  podziękował  Pani  Komendant  za  sprawiedliwe dzielenie 
środków na poszczególne jednostki. Zauważył, że gminne jednostki OSP, które 
są w KSRG mają bardzo stare samochody gaśnicze. Zaapelował do wójta, aby w 
przyszłym roku coś w tej sprawie zrobić.
Pani  Rutkowska odnosząc  się  do przedmówcy stwierdziła,  że  wiele lat  temu 
gminne  jednostki  posiadały  w  miarę  dobre  samochody,  ale  brakowało 
specjalistycznego sprzętu, a teraz jest sprzęt a nie ma do niego odpowiednich 
pojazdów.
Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk powiedział, że Pani Komendant 
robi  rozeznanie,  gdzie  ewentualnie  można  by pozyskać  jakiś  w miarę  dobry 
samochód pożarniczy.
Radny Roman Kopania, Prezes OSP z Woli Zbrożkowej zaprosił zebranych na 
miejsko-gminne zawody strażackie do Woli Zbrożkowej w dniu 26 maja br.
Więcej pytań i uwag nie było.
 Wójt zauważył, że w gestii OSP jest 6 dużych budynków (strażnic). Stwierdził, 
że trzeba o nie dbać i robić wszystko, aby nie popadły w ruinę, ale trzeba mieć 
również na uwadze inne sprawy z zakresu ochrony ppoż.
Przewodniczący Rady podsumowując temat stwierdził, że stan ochrony ppoż. w 
Gminie  Głowno  jest  na  należytym  poziomie,  o  czym  świadczy  fakt,  że  6 
gminnych jednostek jest Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym. Dodał, że 
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jednostki  wyposażone  są  w  specjalistyczny  sprzęt  a  strażacy  ochotnicy 
przechodzą różnego rodzaju szkolenia. Podziękował Pani Komendant za pracę i 
zaangażowanie w działalność i funkcjonowanie gminnych jednostek OSP.

Ad.7.
           Przewodniczący  Rady  powitał  przybyłego  na  sesję  Komendanta 
Komisariatu Policji w Głownie Pana Cezarego Szczerbiaka. Następnie poprosił 
go  o  przedstawienie  informacji  nt.  wykonywanych  zadań  Policji  w  zakresie 
zapewnienia mieszkańcom gminy porządku publicznego i bezpieczeństwa.
Pan  Szczerbiak  przedstawił  zebranym  informację  o  ilości  przestępstw  i 
wykroczeń, które miały miejsce w roku 2012 (zał. nr 5 do protokołu).
Dyskusja.
Radny  Bogdan  Anasiak  poinformował  zaproszonego  gościa  o  zarwanym 
przepuście  pod  drogą  powiatową  we  wsi  Domaradzyn  (rzeka  Struga 
Domaradzka).
Pan Szczerbiak odpowiedział, że nie zna tematu, ale zajmie się tym. 
Radny  Jerzy  Cybulski  zwrócił  się  z  prośbą,  aby  łagodniej  patrzeć  na 
rowerzystów.  Powiedział,  że  jest  to  niejednokrotnie  dla  nich  jedyna  forma 
dotarcia np. do pracy. 
Pan  Szczerbiak  odpowiedział,  że  kwestia  kar  nie  zależy  od  Policji,  a 
przymykanie oka na wykroczenie jednemu podoba się o drugiemu nie.
Radna Marzena Doardo mając na uwadze braki kadrowe w Policji zapytała, czy 
na terenie gminy Głowno mieszkańcy mogą czuć się bezpiecznie.
Pan Cezary Szczerbiak potwierdził fakt braków kadrowych na Komisariacie w 
Głownie informując, że powinno pracować na nim 27 funkcjonariuszy a pracuje 
22 (przy zwolnieniach lekarskich i urlopach – pracuje faktycznie kilkunastu). 
Dodał, że do tego dochodzą dyżurni, więc może w nocy wystawić tylko jeden 
patrol  na  teren gminy i  miasta,  na terenie  którego dzieje  się  o  wiele  więcej 
zdarzeń.
Radny Eligiusz Dąbek zapytał o dzielnicowego dla gminy.
Pan Szczerbiak odpowiedział, że trwa wybór nowego dzielnicowego.
Radna  Dorota  Kulawczyk  zapytała  o  ilość  założonych  niebieskich  kart  na 
terenie gminy.
Komendant  odpowiedział,  że  nie  może  powiedzieć  ile,  ale  przekaże  tą 
informację radnej telefonicznie.
Radna Doardo zapytała, czy dużo jest na terenie gminy interwencji domowych.
Pan Szczerbiak odpowiedział, że zdarzają się tego typu sprawy, ale nie jest ich 
dużo.
Radny  Tomasz  Pieniążek  odnosząc  się  do  sprawy  utrudnionego  wjazdu 
autobusu  szkolnego  na  trasę  nr  14  w  stronę  wsi  Kamień  (samochody 
poruszające się po tej trasie wyprzedzają na linii ciągłej) zasugerował, aby w 
godzinach 1300 – 1400 podesłać tam nieoznakowany radiowóz. 
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Radny  Piotr  Kierus  zasygnalizował  problem  ciężkich  samochodów 
poruszających się po gminnych drogach, które nie są przeznaczone dla tego typu 
pojazdów.
Pan Szczerbiak odnosząc się do wypowiedzi stwierdził,  że jest to sprawa dla 
policji drogowej, ale uczuli na te sprawy swoich pracowników.
Więcej pytań i uwag nie było.
Przewodniczący  Rady  Władysław  Mikołajczyk  podziękował  Komendantowi 
Komisariatu Policji w Głownie za przybycie na sesję i udzielone informacje.

Ad.8.
           W związku z nieprzybyciem na sesję przedstawicieli Stowarzyszenia 
LGD  POLCENTRUM  nie  zrealizowano  tego  punktu  porządku  obrad. 
Przewodniczący  Rady  poinformował  radnych,  że  ponowi  zaproszenie  dla 
prezesa stowarzyszenia.
Salę obrad opuścił za zgodą przewodniczącego Rady radny Roman Kopania. 

Ad.9.
         W tym punkcie porządku obrad i kolejnych Rada zajęła się rozpatrzeniem 
projektów  uchwał  przedłożonych  przez  Wójta  Gminy  Głowno.  Pierwszy 
dotyczył  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Głowno  dla  obszaru  części  wsi 
Mąkolice oraz części wsi Feliksów i części wsi Wola Mąkolska.
Pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy Pani Jolanta Szkup wyjaśniła zebranym, 
że studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
zostało przyjęte przez Radę (stosowną uchwałą) i następny krok, to zmiany w 
planie  zagospodarowania  przestrzennego.  Powiedziała,  że  ponieważ 
oddziaływanie  akustyczne  ferm  wiatrowych  sięga  dalej  niż  zakładano 
koniecznym jest podzielenie wsi Mąkolice w kolejnych projektach uchwał na 
dwie części.
Pani  Agnieszka Michalska,  młodszy referent  ds.  ewidencji  gruntów pokazała 
radnym na  mapie  zasięg  oddziaływania  ferm wiatrowych  i  zakres  zmian  w 
planie zagospodarowania przestrzennego gminy.
Przedstawiciele  firmy GREENFIELD WIND wyjaśnili  radnym,  dlaczego jest 
taki zasięg oddziaływania akustycznego siłowni wiatrowej.
Pytań i uwag nie było.
Wobec powyższego przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a 
następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru części wsi Mąkolice oraz części wsi Feliksów i części wsi Wola 
Mąkolska 13 głosami „za”, na 13 radnych uczestniczących w sesji i biorących 
udział w głosowaniu (zał. nr 6 do protokołu).
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Ad.10.
        Następny  rozpatrywany  projekt  uchwały  dotyczył  przystąpienia  do 
sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
gminy Głowno dla obszaru części wsi Mąkolice, części wsi Wola Mąkolska, wsi 
Jasionna, części wsi Dąbrowa, części wsi Mięsośnia, części wsi Władysławów 
Popowski i części wsi Popów Głowieński.
Pani  Jolanta  Szkup  przedstawiła  wyjaśnienia,  jak  w  poprzednim  projekcie 
uchwały  a  Pani  Agnieszka  Michalska  pokazała  radnym  na  mapie  zasięg 
oddziaływania  ferm  wiatrowych  i  zakres  zmian  w  planie  zagospodarowania 
przestrzennego gminy w omawianym projekcie uchwały.
Pytań i uwag nie było.
Wobec powyższego przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a 
następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla  obszaru  części  wsi  Mąkolice,  części  wsi  Wola  Mąkolska,  wsi  Jasionna, 
części wsi Dąbrowa, części wsi Mięsośnia, części wsi Władysławów Popowski i 
części wsi Popów Głowieński 13 głosami „za”, na 13 radnych uczestniczących 
w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 7 do protokołu).

Ad.11.
         Kolejny  rozpatrywany  projekt  uchwały  dotyczył  przystąpienia  do 
sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
gminy Głowno dla obszaru wsi Boczki Domaradzkie.
Pani Jolanta Szkup poinformowała radnych, że w tym projekcie uchwały sprawa 
dotyczy trzech działek.
Pani  Agnieszka  Michalska  pokazała  na  mapie  działki,  o  których  mowa  w 
projekcie uchwały.
Wójt  Gminy  Marek  Jóźwiak  stwierdził,  że  do  chwili  obecnej  (do  czasu 
przystąpienia do prac nad studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy) mieszkańcy wsi Boczki Domaradzkie nie wiedzieli, że 
nie mogą się budować na swoich działkach. Dodał, że w wyniku podjęcia tych 
prac  i  zapobiegliwości  niektórych  mieszkańców  tej  wsi  otrzymali  oni  takie 
pozwolenia z Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Pytań i uwag nie było.
Wobec powyższego przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a 
następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla  obszaru  wsi  Boczki  Domaradzkie  13  głosami  „za”,  na  13  radnych 
uczestniczących  w  sesji  i  biorących  udział  w  głosowaniu  (zał.  nr  8  do 
protokołu).
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Ad.12.
          Następny projekt uchwały dotyczył przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Głowno  dla 
obszaru wsi Chlebowice.
Pani Szkup poinformowała radnych, że zmiany dotyczą działek wzdłuż rzeki 
Mrogi.
Pani Agnieszka Michalska wskazała na mapie działki, których dotyczy projekt 
uchwały.
Bez pytań i uwag.
W  związku  z  powyższym  przewodniczący  Rady  Władysław  Mikołajczyk 
odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Chlebowice 13 głosami „za”, na 13 radnych uczestniczących w 
sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 9 do protokołu).

Ad.13.
         Kolejny rozpatrywany projekt uchwały w tej grupie dotyczył przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Głowno dla obszaru wsi Ziewanice.
Pani Szkup wyjaśniła,  że zmiany dotyczą działek,  na które złożono wnioski, 
które zostały uwzględnione.
Pani Agnieszka Michalska wskazała na mapie działki, których dotyczy projekt 
uchwały.
Uwag i pytań nie było.
Wobec powyższego przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a 
następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Ziewanice 13 głosami „za”, na 13 radnych uczestniczących w 
sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 10 do protokołu).

Ad.14.
          Następny rozpatrywany projekt  uchwały dotyczył przystąpienia  do 
sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
gminy Głowno dla obszaru wsi Kamień.
Pani Jolanta Szkup wyjaśniła radnym, że zmiany dotyczą dwóch obszarów we 
wsi Kamień, tj. przedłużenia wsi oraz po drugiej stronie torów kolejowych.
Wójt zauważył,  że jedna z mieszkanek tej wsi była motorem do rozpoczęcia 
prac nad studium a teraz planu zagospodarowania przestrzennego gminy.
Pani Agnieszka Michalska wskazała na mapie działki, których dotyczy projekt 
uchwały.
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Bez pytań. 
Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Kamień 13 głosami „za”, na 13 radnych uczestniczących w sesji 
i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 11 do protokołu).

Ad.15.
          Kolejnym projektem uchwały, którym zajęła się Rada był projekt w 
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno dla obszaru wsi Ostrołęka.
Pani Szkup powiedziała, że zmiany dotyczą działek, na które złożono wnioski.
Pani  Agnieszka  Michalska  wskazała  na  mapie  działki,  które  zostały 
przekształcone.
Bez pytań i uwag ze strony radnych.. 
Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Ostrołęka 13 głosami „za”, na 13 radnych uczestniczących w 
sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 12 do protokołu).

Ad.16.
        W tym punkcie porządku obrad rada zajęła się rozpatrzeniem projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno dla obszaru wsi Lubianków.
Pani  Jolanta  Szkup  wyjaśniła  zebranym,  że  w  tym  przypadku  chodzi  o 
przekształcenie działek oddalonych od wsi Lubianków, w pobliżu wsi Borki. 
Pani  Agnieszka  Michalska  wskazała  na  mapie  działki,  o  którym  mowa  w 
projekcie uchwały.
Bez pytań i uwag.
Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla obszaru wsi Lubianków 13 głosami „za”, na 13 radnych uczestniczących w 
sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 13 do protokołu).

Ad.17.
         Ostatni rozpatrywany z tej grupy projekt uchwały dotyczył przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Głowno dla obszaru wsi Wola Lubianowska.
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Pani  Jolanta  Szkup  wyjaśniła,  że  w  tym  projekcie  uchwały  chodzi  o 
przekształcenie działek po przeciwnej stronie drogi przez wieś, gdzie dotychczas 
nie ma zabudowań.
Pani  Agnieszka  Michalska  wskazała  na  mapie  działki,  o  którym  mowa  w 
projekcie uchwały.
Bez pytań i uwag.
Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Głowno 
dla  obszaru  wsi  Wola  Lubiankowska  13  głosami  „za”,  na  13  radnych 
uczestniczących  w  sesji  i  biorących  udział  w  głosowaniu  (zał.  nr  14  do 
protokołu).
Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak podziękował radnym za przyjęcie uchwał, 
które umożliwią mieszkańcom gminy pobudowanie nowych domów. Dodał, że 
zdaje  sobie  sprawę  z  tego,  że  nie  wszyscy  będą  zadowoleni,  ale  za  środki 
zaplanowane w budżecie na ten cel może w tym roku tylko tyle zrobić.
 
Ad.18.
             Pani  Jolanta  Szkup,  pełniąca  obowiązki  Sekretarza  Gminy 
poinformowała  zebranych,  że  Gmina  Głowno  przystępuje  do  projektu 
Edukacyjne  Wrota  Regionu  Łódzkiego.  Dodała,  że  w związku  z  tym Urząd 
Marszałkowski w Łodzi zwrócił się do nas z prośbą, aby do wniosku dołączyć 
Plan Rozwoju Lokalnego, w którym ten projekt będzie uwzględniony. Dodała, 
że w związku z powyższym koniecznym jest podjęcie uchwały wprowadzającej 
ten projekt do Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Głowno na lata 2004 - 2013. 
Bez  uwag  i  pytań  ze  strony  radnych  (projekt  uchwały  był  omawiany  na 
wszystkich komisjach stałych Rady).
Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr 
XXV/69/04  Rady  Gminy  Głowno z  dnia  29  września  2004 roku  w sprawie 
przyjęcia „Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Głowno na lata 2004 – 2013” - 13 
głosami  „za”,  na  13  radnych  uczestniczących  w  sesji  i  biorących  udział  w 
głosowaniu (zał. nr 15 do protokołu).

Ad.19.
         Przewodniczący  Rady  powitał  przybyłą  na  sesje  Panią  Krystynę 
Bereżewską,  kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w Głownie 
oraz Panią Monikę Szczęsny, kierownika Środowiskowego Domu Samopomocy 
w  Woli  Zbrożkowej.  Następnie  poinformował  zebranych,  że  zgodnie  z 
porządkiem  obrad  w  tym  punkcie  będzie  rozpatrywany  projekt  uchwały  w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2013 – 
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2014.  Powiedział,  że  z  programem  radni  mieli  możność  zapoznać  się  na 
posiedzeniach komisji stałych. 
Pani Krystyna Bereżewska pokrótce przypomniała zapisy programu. Poruszyła 
również sprawę zatrudnienia asystenta pracy socjalnej.
Radna  Marzena  Doardo  odniosła  się  do  sprawy  asystenta  pracy  socjalnej. 
Zapytała, kto go będzie rozliczał z pracy.
Pani Bereżewska wyjaśniła,  że asystenta zatrudnia gmina,  współpracuje on z 
wieloma  instytucjami,  m.in.  z  GOPS,  Policją,  placówkami  oświatowymi  i 
innymi organizacjami i instytucjami, które pomagają rodzinom z problemami.
Pani Jolanta Szkup zauważyła, że w ustawie jest zapisane, że jeżeli wójt zleci to 
zadanie innej jednostce, to asystenta zatrudnia i rozlicza z pracy ta jednostka.
Więcej pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady Władysław Mikołajczyk odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego 
Programu Wspierania  Rodziny  na  lata  2013 – 2014,  13 głosami  „za” na  13 
radnych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 16 do 
protokołu).

Ad.20.
               W tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Głowno 
Władysław  Mikołajczyk  poprosił  zebranych  o  zadawanie  pytań,  zgłaszanie 
uwag  i  wniosków  odnośnie  spraw  bieżących  dotyczących  gminy  i  jej 
mieszkańców.  Wobec  ich  braku  odczytał  skierowane  do  niego  pismo 
mieszkańców wsi Antoniew w sprawie odbudowy rowu odwadniającego w tej 
wsi. Odczytał również pismo w tej samie sprawie z roku ubiegłego i odpowiedź 
na to pismo pracownika Urzędu Gminy Głowno odpowiedzialnego za te sprawy.
Radny Bogdan Anasiak stwierdził, że odkąd sięga pamięcią ten rów był w złym 
stanie  i  żeby  przywrócić  jego  funkcjonalność  należałoby  go  odbudować  od 
podstaw.
Przewodniczący  Rady  zasugerował,  aby  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego, 
Budżetu  i  Rolnictwa  Rady  Gminy  Głowno  udała  się  w  teren  i  na  miejscu 
zbadała sprawę. 
Następnie  Pani  Monika  Szczęsny,  kierownik  Środowiskowego  Domu 
Samopomocy (ŚDS) w Woli Zbrożkowej omówiła pokrótce działalność swojej 
placówki. Zwróciła się z prośbą do radnych i sołtysów, aby zorientowali się, czy 
w okolicy ich miejsca zamieszkania nie ma osób, które mogłyby by brać udział 
w zajęciach w jej placówce.
Radna  Marzena  Doardo  zaproponowała,  aby  Pani  Szczęsny  bardziej 
szczegółowo wyjaśniła zebranym, czym tam uczestnicy się zajmują, co mają do 
dyspozycji i czy to prawda, że biorąc udział w zajęciach mogą być im zabrane 
świadczenia pieniężne, jakie otrzymują.
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Pani  Monika  Szczęsny  odpowiedziała,  że  w  Środowiskowym  Domu 
Samopomocy  (ŚDS)  w  Woli  Zbrożkowej  funkcjonuje  kilka  pracowni,  m.in. 
kulinarna, plastyczna, sportowa a także są udzielane porady, prowadzona jest 
praca socjalna i jest również do dyspozycji psycholog. Dodała, że nie ma mowy 
o zabieraniu tym osobom jakichkolwiek  świadczeń.
Wójt Gminy Marek Jóźwiak stwierdził,  że różne opinie krążą na temat ŚDS. 
Dodał, że dla Urzędu Gminy i dla niego osobiście była to ciężka walka, aby ta 
placówka  powstała.  Powiedział,  że  naszym  obowiązkiem  jest,  aby  osoby 
upośledzone  psychicznie  nie  były  izolowane  i  nie  były  ukrywane  przed 
otoczeniem.  Zapytał,  co  mają  robić  młodzi  ludzie,  którzy  ukończą  szkołę 
specjalną,  gdzie  mają  się  dalej  uczyć  na  miarę  swoich  możliwości. 
Odpowiedział  sobie,  że  Środowiskowy  Dom  Samopomocy  jest  to  miejsce 
właśnie dla nich. 
Sołtys  wsi  Kadzielin,  Pani  Elżbieta  Michalak  zapytała,  czy  do  tej  placówki 
mogą uczęszczać tylko osoby z upośledzeniem umysłowym, czy może to być 
również osoba samotna. 
Pan Krystyna Bereżewska, kierownik GOPS odpowiedziała, że domyśla się, o 
kogo  chodzi  w zapytaniu,  ale  osoba  ta  jest  ubezwłasnowolniona  i  w  chwili 
obecnej nic nie można zrobić w tej sprawie. Dodała, że podjęto rozmowy z jej 
opiekunem prawnym o umożliwienie tej osobie skorzystania z zajęć w ŚDS. 
Wójt zauważył, że w ŚDS są łazienki, jest prysznic i niejednokrotnie pierwszy 
raz te osoby korzystają z nich.
Pani  Bereżewska  zwróciła  się  do  zebranych  z  prośbą  o  przekonywanie 
najbliższych takich osób, aby wyrażali zgodę na pójście ich do ŚDS.
Więcej pytań i uwag w tym temacie nie było.
Przewodniczący  Rady  podziękował  Pani  Monice  Szczęsny  za  przybycie  i 
udzielone informacje.
Pani  Bożena  Bursiak,  sołtys  wsi  Popówek  Włościański  poruszyła  sprawę,  o 
której w przerwach mówią sołtysi.  Powiedziała, że nie są oni zadowoleni, że 
mogą  zabierać  głos  tylko  w  ostatnim  punkcie  sesji,  czyli  w  zapytaniach  i 
wolnych wnioskach.
Przewodniczący Rady odpowiedział, że stara się, aby każdy z sołtysów, jeżeli 
tylko chce mógł zabrać głos i się wypowiedzieć. Dodał, że jednak zgodnie z 
ustawą  o  samorządzie  gminnym  sołtysi  mogą  uczestniczyć  w  pracach  rady 
gminy  bez  prawa udziału  w głosowaniu.  Stwierdził,  że  udzielanie  głosu  we 
wszystkich  punktach  porządku  obrad  doprowadziłoby  do  przedłużenia  czasu 
trwania i tak długich sesji.
Pan Wiesław Becherka, sołtys wsi Mąkolice zapytał, czy w związku z wejściem 
w  życie  tzw.  ustawy  śmieciowej  mieszkańcy  gminy  muszą  wypowiedzieć 
umowę dotychczasowemu odbiorcy odpadów.
Pani Jolanta Szkup odpowiedziała, że były ustalenia, że takich wypowiedzeń nie 
trzeba  składać.  Dodała,  że  wszystko  będzie  wiadome  po  rozstrzygnięcia 
przetargu w tej sprawie.
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Pani Jankowska Genowefa, sołtys wsi Wola Lubiankowska zwróciła uwagę na 
według niej duży problem, t. j. podorywanie dróg przez niektórych rolników. 
Wójt  odnosząc  się  do  sprawy  powiedział,  że  sami  rolnicy  muszą  dbać  o  te 
sprawy.  Dodał,  że  on  nie  może  ze  wszystkim  występować  przeciw 
mieszkańcom.
Radny Eligiusz Dąbek zauważył, że są to jednostkowe sprawy a cierpią wszyscy 
i według niego nie można tego tolerować.
Radny Ryszard Stasiak poinformował wójta o bardzo złym stanie technicznym 
mostu na rzece Mrodze we wsi Ziewanice.
Wójt odpowiedział, że przyjrzy się sprawie i prawdopodobnie w okresie letnim 
zostanie on naprawiony.
Pan  Tadeusz  Krysztofczyk,  sołtys  wsi  Dąbrowa  zgłosił  problem  szkód  w 
uprawach wyrządzanych przez dziki.
Pani  Szkup  odpowiedziała,  że  szkody  należy  zgłaszać  do  konkretnego  koła 
łowieckiego.  Dodała,  że  wzór  wniosku  o  zgłoszeniu  szkód  znajduje  się  na 
stronie internetowej Urzędu Gminy Głowno.
Radny  Bogdan  Anasiak  zgłosił  awarię  punktu  oświetlenia  ulicznego  we  wsi 
Domaradzyn przy posesji nr 47. Poinformował również o ustawieniu znaku z 
nazwą  miejscowości  Domaradzyn  w  złym  miejscu.  Zgłosił  również  sprawę 
uszkodzonego  przepustu  na  rzece  Struga  Domaradzka  pod  drogą  powiatową 
Karnków - Domaradzyn.
Pani  Elżbieta  Michalak,  sołtys  wsi  Kadzielin  zgłosiła  awarię  oświetlenia 
ulicznego przy posesji nr 49. 
Więcej pytań, uwag i wniosków nie było.
Wobec powyższego oraz wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący 
Władysław  Mikołajczyk  o  godz.  1345 zakończył  XXXV  sesję  Rady  Gminy 
Głowno.
Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządził: Obradom przewodniczył:

Ireneusz Furga  Władysław Mikołajczyk
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